
Rada Gminy Miedźno
Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

Protokół nr 13/2020

XIII Posiedzenie w dniu 25 lutego 2020 
Nagrania z posiedzenia dostępne są na stronie miedzno.esesja.pl w zakładce „Transmisje z obrad”.
Obrady rozpoczęto 25 lutego 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:26 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:

1. Angelika Depta – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej
2. Krzysztof Zyśk – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz powitania obecnych na posiedzeniu radnych, dokonał przewodniczący 
Konrad Puchała. Przedstawił proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja o systemie ubezpieczeń społecznych w rolnictwie ze szczególnym uwzględnieniem 

składki zdrowotnej.
3. Informacja na temat przebiegu dotychczasowej akcji zima.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał.

a)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno.
b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.

5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad .
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.

2.  Informacja o systemie ubezpieczeń społecznych w rolnictwie ze  szczególnym uwzględnieniem 
składki zdrowotnej.
Przewodniczący  Puchała  poinformował,  że  przedstawiciele  Placówki  Terenowej  Kasy  Rolniczego 
Ubezpieczenia Społecznego w Kłobucku nie będą uczestniczyć w posiedzeniu Komisji. Dodał, że temat 
ten zostanie zrealizowany w innym terminie. Następnie przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Informacja na temat przebiegu dotychczasowej akcji zima.
Inspektor Zyśk omówił informację na temat przebiegu dotychczasowej akcji zima.
Przewodniczący Puchała zapytał, czy były zgłaszane jakieś interwencje.
Inspektor Zyśk odpowiedział, że tak jednak nie była to duża liczba zgłoszeń.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.



4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno.
Podinspektor Depta omówiła projekt uchwały.
Przewodniczący Puchała zapytał, czy projekt uchwały podejmowany jest co rok.
Podinspektor Depta odpowiedziała, że tak. 
Radna Makles zapytała gdzie należy zgłaszać bezpańskie psy, do sołtysa, czy bezpośrednio do Urzędu 
Gminy.
Podinspektor Depta odpowiedziała, że do Urzędu Gminy.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.
Przewodniczący Puchała powiedział, że projekt uchwały został omówiony na poprzednim posiedzeniu, 
lecz  ze  względu na  niewystarczającą  liczbę  członków Komisji  nie  został  on  zaopiniowany.  Poprosił 
inspektora Zyśka o przybliżenie informacji w sprawie projektu uchwały.
Inspektor Zyśk omówił projekt uchwały.
Przewodniczący Puchała dodatkowo wyjaśnił,  że zajęcie pasa drogowego może nastąpić w przypadku 
konieczności przyłączenia energetycznego, czy gazowego. Wtedy kierowany jest wniosek do zarządcy 
drogi o możliwość zajęcia pasa drogowego, za co naliczana jest opłata. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
O godz.  14.20  Przewodniczący  ogłosił  przerwę.  Posiedzenie  Komisji  opuścili  podinspektor  Angelika  
Depta oraz inspektor Krzysztof Zyśk.
O godz. 14.21 Przewodniczący wznowił posiedzenie Komisji.

5. Sprawy różne.
Radny Trzepizur  zgłosił  wniosek o  nie  nagrywanie  posiedzeń  Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju,  Wsi
i Rolnictwa Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Puchała poddał wniosek radnego Trzepizura pod głosowanie. Ponadto poinformował, że 
wniosek zostanie przedstawiony na najbliższej sesji Rady Gminy Miedźno.
Głosowano wniosek w sprawie:
nie nagrywania posiedzeń Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Wniosek został przyjęty.



Radna Szczypiór  zgłosiła,  że  w Borowej nie  ma oznakowanej  ulicy Źródlanej.  Zapytała,  czy byłaby 
możliwość umieszczenia takiej tabliczki na końcu ulicy Krótkiej. 
Przewodniczący  Puchała  odpowiedział,  że  zgłoszenie  radnej  Szczypiór  zostanie  przekazane  do 
pracownika Urzędu.
Radna Makles zgłosiła uszkodzone pobocza w ciągu drogi Wapiennik – Mokra. Dodała, że stwarzają one 
niebezpieczeństwo dla poruszających się tą drogą. 
Przewodniczący Puchała odpowiedział, że skieruje odpowiednie pismo do Powiatowego Zarządu Dróg
w Kłobucku.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Puchała zamknął posiedzenie Komisji o godz. 14.26.

Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała

 

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


